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RADA SKOL Y pri Zakladnej skole v Dunajskej Luznej 

Obec Dunajska Luzna 
J anosikovska 7 
900 42 Dunajska Luzna 

v Dunajskej Lufoej 7.4.2.2014 

Vee : Stanovisko Rady skoly k rieseniu chybajucej kapacity skoly. 

Vazeny pan starosta Stefan Jurcik a vazeni clenovia OZ. 

Rada skoly pri ZS v Dunajskej Lufoej ako organ skolskej samospravy na svojom stretnuti dna 2.4.2014 
na ktorom bola pritomna pani riaditel'ka ZS PaeDr.Iveta Slobodnikova a pan starosta Stefan Jurcik, 
riesila o.i. aj nedostatoenu kapacitu skoly. 
v buducom skolskom roku 2014/2015 budu ZS chybat' dve triedy a podl'a demografickeho vyvoja nam 
v sk.roku 2019/2020 bude chybat' 10 tried (v porovnani so sucasnym stavom). 

Vypoculi sme si mofooti riesenia ktore pripadaju v uvahu : 

1. Dobudovanie skoly modulovym systemom 
Podl'a starostu obce nam min.skolstva na taketo ridenie prisl'ubilo financnu pomoc vo vyske 
200 000,- Eur s podmienkou, ze tato ciastka bude pouzita Jen na kontajnery pre 8 tried a Obec 
vybuduje ostatne potrebne casti stavby na svoje naklady. 

2. Elokovane pracovisko ZS 
Pri tomto rideni bolo vyslovenych viacej navrhov : 

• Obecny urad - zasadacka 
Rozdelenim priestoru je mofoost' ziskat' 2-3 triedy 

• MKS - knifoica + vystavna sien 
ziskame 2 triedy a kuchynu (terajsia kuchyna uz kapacitne nepostacuje) 

• Vyhl'adat' skoly s vol'nymi priestormi kam by sme autobusom prepravovali ziakov. Ako 
navrh bola ZS v Rohovciach a ZS v Malinove 

Rada skoly spolocne s vedenim ZS .Po diskusii predklada starostovi obce a obecnemu zastupitel'stvu 
nasledovne stanovisko : 

1. Nesuhlasime s modulovou - kontajnerovou dostavbou skoly. Sme toho nazoru, ze za uvedenu 
ciastku 200 tis. Eur nie je mofoe vybudovat' hodnotne dielo, v ktorom by bol poskytovany 
kvalitny vychovno-vzdelavaci proces nasich deti. Kontajnerove riesenie nie je v porovnanf 
s murovanou stavbou ani lacnejsim, ani prevadzkovo efektfvnejsfm riesenfm pri podstatne 
nizsej zivotnosti stavby 30 rokov oproti 100. Vel'mi podstatne su neporovnatel'ne horsie 
uzitkove vlastnosti kontajnerov : akumulacne schopnosti stavby - rychlo sa prehreje 
alebo vychladi , zvukovo izolacne vlastnosti, neumerne poziadavky na energie - kurenie, 
chladenie, atd'. 
Nafa ZS si za posledne roky ziskala v celom kraji vel'mi dobre meno ako vybornymi ucebnymi 
vysledkami tak aj svojou vybornou kvalitou priestorov pre vyucbu a vychovu. Tymto ridenim 



by sme sa posunuli o vel'ky skok dozadu eo nijak neprispeje k dobremu obrazu vyvoja nasej 
obce. 

2. Navrhujeme aby obec rokovala s mm1sterstvom skolstva o mofoosti pouzitia prisl'ubenej 
financnej ciastky na dobudovanie skoly z klasickych materialov s tym, ze chybajuce naklady na 
vybudovanie 8 tried uhradf obec z vlastnych prostriedkov. 
Pocas tejto doby vyrie5it' chybajuci pocet tried formou elokovaneho pracoviska ci uz v MKS, 
OcO alebo prepravou ziakov a ucitel'ov do inych skol. 
Sme naklonenf variante pouzfvania priestorov inej ZS nakol'ko predpokladame, ze prepravne 
naklady a najom ucebni v eel om rozsahu uhradf ministerstvo skolstva. Toto riesenie je vyhodne 
aj v tom ohl'ade, 2e ine skoly maju uz prevafoe vybudovane aj zazemie ako telocvicnu, odborne 
ucebne a stravovanie ziakov, ktore by mohli byt' tak isto vyuzfvane. 

Mofoo, ze nastal eas zacat' sa zaoberat' s myslienkou potreby novej zakladnej skoly v inej casti obce. 
Pri predpokladanom napfnanf uzemneho planu a rastu poctu obyvatel'ov, nebude ani po dostavbe 
terajsej ZS postacujuca jej kapacita. Telocvicna, kuchyna, jedalen, kebinety' odborne ucebne, skol sky 
klub a pod. SU uz pri dnesnom pocte ziakov vycerpane. 

Zaverom chceme upozornit' na potrebu nahlasenia elokovaneho pracoviska na ministerstvo skolstva SR, 
aby v buducom skolskom roku boli poskytnute dotacie zo statneho rozpoctu aj na tychto na ziakov. 

Radi sa zucastnime rokovanf ohl'adne tejto problematiky a v pripade potreby sme napomocni pri jej 
riesenf. 

Verime, Ze nase stanovisko sa stretne s pochopenim u vsetkych poslancov OZ. 

S pozdravom 

) 

Ing. Eugen Oltus 
predseda RS pri ZS v D.Lufoej 


